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INTERPELACJA 

W sprawie ewentualnej zmiany trasy ruchu autobusu nr 151 

Szanowny Panie Prezydencie 

W związku z interwencją [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 

2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji 

Niejawnych] reprezentującego Obywatelski Komitet Osiedlowy Borek Fałęcki uprzejmie proszę  
o stanowisko ws zmiany marszruty autobusu nr 151 . 

Wg wnioskującego zmiana powinna dotyczyć odcinka od ulicy Zawiła - śywiecka do pętli 
tramwajowej w Łagiewnikach , to znaczy przebiegałaby jak dotychczas tam i powrotem od 
Klinów Borkowskich ulicami : Forteczna , Borkowska , Zawiła , śywiecka, Kościuszkowców, 
Niemcewicza, Zbrojarzy , Zakopiańskado pętli w Łagiewnikach , powrót tą samą trasą przez 
ulicę Mątwiła Mareckiego. 

Wnioskujący uzasadnia te zmiany koniecznością zapewnienia bezpieczeństwa pasaŜerów, 
zmuszonych do przemieszczania się terenami zalesionymi , w szczególności na Polanie 
śywieckiej. 

Dotychczasowe próby zmiany trasy były negowane ze względu na stanowisko MPK , które 
twierdziło ,Ŝe trasa ta , w szczególności dojazd śywiecka/Zawiła nie pozwala na dwustronny 
ruch autobusów. 

Uprzejmie proszę teŜ o oszacowanie , jakie są koszty potencjalnego remontu tego 
skrzyŜowania i jaka jest zasadność tego remontu w kontekście przebudowy ulic w tym 
rejonie. 
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